
SUOMEN SHIBA RY 

TOIMINTAKERTOMUS 2017 

HALLITUS JA MUUT TOIMIHENKILÖT 

Hallituksen puheenjohtaja, hallituksen jäsenet erovuoroisten tilalle ja muut toimihenkilöt 

valittiin yhdistyksen vuosikokouksessa 3.2017. 

• Hallituksen puheenjohtaja: Mirva Vuohtoniemi 

• Hallituksen jäsenet: Jaana Järvinen, Johanna Kosonen, Katja Pesonen, Janette Piirto 

ja Laura Pyykkö. 

• Hallituksen varapuheenjohtaja: Laura Pyykkö 

• Sihteeri: Tuire Siikala 

• Jäsenrekisterin ylläpitäjä: Jaana Järvinen 

• Rahastonhoitaja: Jaana Järvinen 

• Toiminnantarkastaja: Liisa Ruohomäki-Nurmi 

• Jalostustoimikunnan (JTK) puheenjohtaja: Marjo Puranen 

• JTK:n muut jäsenet: Anna-Kaisa Ahola, Mirva Kontoniemi, Nea Sjöblom 

• JTK:n varapuheenjohtaja: Mirva Kontoniemi 

• JTK:n sihteeri: Nea Sjöblom 

YHDISTYKSEN KOKOUKSET JA JÄSENISTÖ 

Yhdistyksen sääntömääräinen vuosikokous järjestettiin 18.3.2017 Lepaanrannassa (Iittala). 

Kokouksessa oli paikalla 28 äänioikeutettua osallistujaa. Kokouksessa hallituksen jäseniksi 

valittiin Katja Pesonen ja Laura Pyykkö (3-vuotiskausi) ja Johanna Kosonen (1-vuotiskausi). 

Hallitus kokoontui toimikauden aikana 10 kertaa, joista 4 oli sähköpostikokouksia. 

Juhlavuositoimikuntaan kuuluivat Katja Pesonen, Jaana Järvinen, Mirva Kontoniemi ja Taru 

Mäkelä. Toimikunta kokoontui useasti vuoden aikana keskustelemaan juhlavuoden 

tapahtumista ja järjestelyistä sekä piti yhteyttä hallitukseen. 

Yhdistyksen jäsenmäärä oli vuoden 2017 lopussa 277 jäsentä. Uusia jäseniä liittyi 55, ja 

yhdistyksestä erosi 33 jäsentä. 

TALOUS 

Yhdistyksen talous on kunnossa ja maksuvalmius hyvä. Toimintaa on rahoitettu 

jäsenmaksuilla, myyntituotteilla ja osallistumismaksuilla. Etukäteen säästettyä rahaa 

käytettiin juhlavuoden tapahtumien järjestelyihin. 

TOIMINTA 

Tapahtumat 

Shibat osallistuivat kahdella joukkueella RotuRaceen, joka järjestettiin 10.-11.6.2017.  

Yhdistys järjesti ensimmäistä kertaa oman open show -näyttelyn shiboille 5.8.2017 

Kangasalla. Tapahtuman yhteydessä järjestettiin match show kaiken rotuisille pennuille. 

Open show’hun ilmoittautui 61 shibaa. Näyttelyn tuomarina toimi ulkomuototuomari Perttu 



Ståhlberg. Pentujen match show’n tuomaroi Riia Alatalo (koirapalvelu Taidogas). Open 

show’ssa oli sekä virallisia että epävirallisia luokkia. 

Näyttelyn parhaaksi shibaksi tuomari valitsi nartun Seon Geisha-Gabrielle ”Tara” (kasv. Päivi 

Penttilä, om. Jaana & Janne Järvinen). Vastakkaisen sukupuolen paras oli uros Mirai No 

Aidoru Idai ”Pörri”(kasv. Sini Suutari, om. Mari Heikkinen & Jarkko Niiranen).  

Paras pentu oli narttu Explorer’s M-Sakurahime (kasv. Birgit Hilleby, om. Hanna Usvola) ja 

VSP-pentu Rollick’s Winsome Wrestler (kasv. Charlotta Mellin, om. Anna Knihti). 

Kauneimmaksi veteraaniksi valittiin niin ikään narttu, Rollick’s Bright Eyes (kasv. Charlotta 

Mellin, om. Sini Suutari), VSP-veteraani oli uros Ganondorf (kasv. Saana Niemi, om. Jaana 

Sääskilahti). Vanhimpana veteraanina palkittiin Aso No Kana Go Takayuusou (kasv. Miyazaki 

Kazutaka, om. Tuire Siikala). 

Paras kasvattajaryhmä oli kennel Thrillseekers (Miia Peltola) ja paras pari sisarukset Seon 

Geisha-Gabrielle (kasv. Päivi Penttilä, om. Jaana & Janne Järvinen) & Seon Gigolo-Gere (om. 

Peltonen Eerika) 

Yhdistyksen 10-vuotisjuhla järjestettiin 16.9. Vaihmalan Hovissa Lempäälässä. Juhlaan 

osallistui parikymmentä henkilöä. Ohjelmaan kuului illallinen, taikurin esitys ja muistamisten 

jako. Yhdistys muisti Teemu Järven kettuaiheisilla tauluilla yhdistyksen pitkäaikaisia aktiiveja 

Päivi Järvistä ja Liisa Ruohomäki-Nurmea. Päivi on toiminut yhdistyksen perustamisesta 

vuoteen 2017 asti sen rahastonhoitajana ja jäsensihteerinä. Lisäksi hän on monena vuonna 

järjestänyt kesäpäivät. Liisa on myös yhdistyksen perustajajäsen, ja on toiminut yhdistyksen 

hallituksessa mm. sihteerin roolissa. Liisa on useana vuonna ollut yhdistyksen 

toiminnantarkastajana ja vetää nykyisin agilitytreenejä shiboille Mynämäellä. 

Saman aihepiirin keittiöpyyhkeillä muistettiin Vuolasvirta-kasvattajia Lea Marttista ja Raija 

Laaksoa sekä lehden parissa ahertaneita Tiina Virtasta, Viivu Toikkaa ja Jaana Sääskilahtea. 

Lisäksi kettupyyhkeen sai Sini Suutari, joka teki paljon töitä rodun jalostuksen 

tavoiteohjelman eteen. Kuohuviinipullolla muistettiin Anna-Kaisa Aholaa ja Erja Lajusta, 

jotka ovat olleet järjestämässä mm. useita luonnetestejä. Anna-Kaisa on myös pitkäaikainen 

hallituksen jäsen. Päivi Penttilää haluttiin muistaa kukkasin, sillä hän on useassa yhdistyksen 

tapahtumassa ollut ottamassa verinäytteitä Hannes Lohen tutkimuksiin. 

Yhdistyksellä oli oma esittelypöytä Gingacon 2017 -tapahtumassa Tampereella. Tapahtuma 

järjestettiin 20.10. Tampereen monitoimitalolla. Taru Mäkelä ja Laura Pyykkö pitivät 

esitelmän rodusta ja päivystivät yhdistyspöydässä. 

Shibat esiintyivät YLE:n Puoli seitsemän -ohjelmassa. Studiossa vieraana oli Sini Suutari 

Tiuku- ja Helmi-shibojensa kanssa, ja insertissä kerrottiin Turun seudun shibatreffeistä. 

Ohjelma aiheutti heti piikin kotisivukäyntien määrässä, ja kotisivuilla pyrittiin antamaan 

infoa shiboista ja vastuullisesta koiranhankinnasta. 

Paikallisia tapaamisia järjestettiin säännöllisesti Helsingissä, Lahdessa, Jyväskylässä, 

Savossa, Tampereella, Turussa, ja näistä ilmoitettiin yhdistyksen lehdessä sekä kotisivuilla. 

Mynämäellä järjestetään lisäksi säännöllisesti agilitytreenejä shiboille. Facebookista löytyy 

runsaasti alueellisia shibaryhmiä, joista on koottu lista Shibasanomiin ja kotisivuille. 



Vaellus Evon retkeilyalueelle järjestettiin 26.-27.8.2017. Vaellukselle osallistui 10 henkilöä ja 

useita shiboja. Vaelluksella yövyttiin telttailualueella ja käveltiin yhteensä noin 15 kilometriä 

kahden päivän aikana. 

Näyttely- ja koekäynnit  

Vuonna 2017 näyttelykäyntejä oli yhteensä 352. 

Koetulokset 2017: 

Koemuoto Tuloksia 

Agility 23 

Koiratanssi, vapaaohjelma 1 

Luonnetesti 4 

Rally-toko 21 

Tottelevaisuuskoe 1 

 

Erikoisnäyttely 2017 

Suomen seurakoirayhdistys (SSKY) järjesti erikoisnäyttelyn Lahdessa Jokimaan 

ravikeskuksessa 9.7.2017. Shibat tuomaroi Sanja Vreteničić. Näyttelyyn osallistui yli 30 

shibaa, mikä oli toiseksi suurin rotukohtainen osallistujamäärä näyttelyssä. Tulokset: 

• ROP Blackroyal’s Secret Dream 

• VSP Memphill’s Emperor Taisho 

• VET ROP BIS3 VET Blackroyal’s Aran 

• VET VSP Aso No Kana Go Takayuusou 

• ROP PEN Kirmix Isao 

• VSP PEN Memphill’s Masami 

• ROP KASV BIS3 KASV Lea Marttinen, kennel Laggan 

Julkaisutoiminta 

Lehtitiimissä toimivat 

• Päätoimittaja: Jaana Järvinen 

• Toimitussihteeri ja A/D: Suvi Voutilainen 

• Lehtitiimin muut jäsenet: Nea Sjöblom, Susanna Pietilä, Laura Pyykkö, Taru Mäkelä, 

Tanja Haapasalmi, Marjaana Munther, Katja Pesonen ja Tiia Niemelä. 

Yhdistys julkaisi Shibasanomat-jäsenlehteä neljä numeroa. Lehden painopaikka on 

Lightpress Oy, Kaarina. 

Yhdistys julkaisi Vuosikirjan 2014-2015 joulukuussa. Vuosikirjan taittoi Jaana Sääskilahti, ja 

sen painopaikka oli KopioNiini, Tampere. Vuosikirja on saatavilla sähköisesti issuu.com-

palvelussa, ja se toimitettiin painettuna etukäteen tilanneille. Muutamia kappaleita jäi 

myytäväksi.  

Tiedottaminen 



Yhdistyksen kotisivut päivitettiin uuteen ulkoasuun vuonna 2017. Lisäksi yhdistykselle 

tehtiin oma Facebook-sivu ja Instagram-profiili (@suomenshiba, #suomenshiba). 

Yhdistyksen Instagram-tili keräsi kiitosta Kennelliiton KoiraExpo-tapahtumassa, jossa sitä 

esiteltiin hyvänä esimerkkinä onnistuneesta yhdistyksen some-viestinnästä. 

Kippurakauppa 

Myyntituotteita olivat 

• Juhlavuoden pikeepaita 

• Harmaa huppari 

• Musta shibakassi 

Osallistumiset ja koulutukset 

Jaana Järvinen osallistui Pohjois-Hämeen kennelpiirin järjestämään koulutustilaisuuteen, 

jonka aiheena oli yhdistyksen verotus. 

Tuire Siikala osallistui Helsingin seudun kennelpiirin järjestämälle innovaatioristeilylle 

31.10.2017. Seminaarin aiheina olivat mm. yhdistyksen jäsenlehti, puheenjohtajan haasteet. 

Tuire Siikala ja Marjo Puranen osallistuivat SSKY:n järjestämään yhdistyspäivään 27.1.2018 

Jokelassa. Yhdistyspäivässä esiteltiin SSKY:n toimintaa ja keskusteltiin Kennelliiton uudesta 

jalostusstrategiasta. 

Laura Pyykkö osallistui Kennelliiton järjestämään KoiraExpo-tapahtumaan 3.2.2018 

Vantaalla. 


